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Skolebestyrelsesmøde – 9/10-23  

 
 

Indkaldte: Gry Jørgensen (forælder), Helle Lindhardt (personale), Jan Rasmussen (ledelse), 

Kenneth Madsen (forælder), Lene Elise Andersen (ledelse), Thomas Gustafsen 

(ledelse) Søs W. Jensen (Forælder), Natascha Leth Jørgensen (Forælder), Heidi 

Kristiansen (Forælder) Anders Jakobsen (Forælder) Mikael Andersen (Forælder) Vigdis 

Nielsen (Elev) og Rebekka Hansen (Elev) 

Gæst: Jesper Volmer (B&U) 

Afbud: Thomas Gustafsen (Ledelse), Helle Lindhardt (Personale) og Søs W. Jensen(forælder) 

Sted: Stormarkskolens læringscenter 

Klokken: kl. 17:30 – 20:00 

Forplejning:  

 

Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt     

2. Godkendelse af referat fra d 9/8 

- Godkendt     
 

 
3. Nyt fra eleverne – herunder nyt fra elevrådet  

Referat:  
- Til elevrådsmøderne tales der pt. om hvordan vi modtager nye kammerater på skolen. Nogle 

klasser vælger elever i klassen, som viser rundt. Vi taler om at der kan laves en opstartssamtale 

efter en uge.  
- Tydelige regler for, hvad udskolingselever må tage med i skole, så der ikke bliver taget så meget 

fra os. Der er forskel fra lærer til lærer, så elevrådet har lavet forslag til, hvad man godt må tage 
med’. I uge 43 skal der være møde med skoleleder. 

- Elevråd har været en del af toiletternes istandsættelse, så det har de talt om.  
- Vi taler om at drikkevandet er skidt. Det kan være gult og grumset, så vi ønsker os fontæner.  
- Vi har bevægelsesrepræsentanter, som introducerer brainbreaks for klasserne. 

- Nyt fokuspunkt er trivselsarrangementer for klasserne. Nogle klasser har arrangementer, men vi 
taler om, at det er godt, når det er for hele årgangen.  

- På læringscentret ønsker vi at man kan spille brætspil i frikvarteret.  
 

4. Oplæg fra Stormarkskolens praksis – Efter ønske fra bestyrelsen.  
Sagsfremstilling: Ønsket med dette punkt er at vise bestyrelsen hvad praksis er på Stormarkskolen. 

Det er for at indgå i dialog med bestyrelsen om hvilke prioriteringer der er til grund for de ledelse- 

samt medarbejderprioriteringer der lægger til grund for den praksis.  
Oplægget skal ligeledes ses i forlængelse af det STUK-tilsyn som Stormarkskolen er under, samt et 
ønske om at kvalificere dialogen hen imod den lokale udviklingsplan der skal udarbejdes, som følge af 
et fælles kommunalt tilsyn fra STUK.  
- Denne gang fra vores matematikvejleder Line og Indskolings- og SFO-leder Lene Elise 
Andersen om Sorgplan.  

Lines oplæg foregår i vores ”tænkende rum”.  
Bestyrelsen deltager i et ’forløb’ i det tænkende rum, og der er meget positiv reaktion på oplevelsen. I 
den efterfølgende snak udtrykkes begejstring over de muligheder, som det tænkende rum åbner for.  
 
Sorgplanen er vedhæftet som bilag til dagsorden. 
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Lene orienterer om den seneste opdatering af planen.  
 

5. Nyt fra formanden  
Velkommen til de to nye bestyrelsesmedlemmer.   

Referat:  
 
 

a. Status fra ledelsen 
Økonomi:  
Orientering om økonomi.  

Økonomi: Øgede udgifter til afløb på medarbejdere og derved et øget underskud på 

143.000. Det økonomiske underskud skal som tidligere omtalt bringes i balance med 

udgangen af 2025. Planen fra foråret, hvor to medarbejdere, frem for tre, blev afskediget 

grundet driftstilpasninger ved uansøgt afsked, blev aftalt med udgangspunkt i at 

Stormarkskolen kunne udgiftsreducere og bringe underskuddet ned. Stormarkskolen ser ind 

en stram økonomisk plan, hvor det blandt andet er nødvendigt at holde vikarbudgettet på 

de 110.000  

Jan orienterer om, at vi arbejder på at nedbringe vores underskud. Vi skal have alle 

medarbejdere gennem Løft- og FamilieDialogkursus og ligger derfor ret højt i forhold til 

vores vikarforbrug. Vi er opmærksomme på det og har en aftale om at dække internt, når vi 

har planlagt fravær. Og vi er på rette vej i forhold til at forbedre økonomien.  

Vi kommer ind i en periode med trafikale udfordringer mht. vejarbejdet på Østre Allé. Det 

vil kræve ekstra opmærksomhed.  

Vi har udvidet vores tilsyn med eleverne i pauserne og er blevet meget synlige qua af vores 

veste.  

Vi er startet med nye udskolingslinjer, og alle 7. klasser har nu været igennem en periode 

med introduktion til de tre linjer, så nu skal de vælge om de ønsker et af forløbene som et 

ekstra undervisningstilbud.  

Vi har haft et arbejdsmøde med gymnasiet. Der var god dynamik og vilje til at mødes og 

finde nogle fælles udviklingspunkter.  

Det er kommet en af vores medarbejdere for øre, at der verserer en historie om, at vores 

skoledistrikt ikke kan udvides, fordi vi kun har plads til at have ét spor. Jesper pointerer at 

han ikke har hørt dette argument, og at han meget gerne vil diskutere skoledistrikter. 

Lisette spørger ind til argumenterne for, at ingen ønsker fra høringssvaret er blevet 

imødekommet. Vi tager drøftelsen som et selvstændigt punkt på et senere møde.  

 

 
6. Opsigelser og rekruttering: Stillingsopslaget til trivsels- og fraværskoordinatoren vil blive slået op  

Vores trivsels- og fraværskoordinator fik job et andet sted. På grund af økonomien slås stillingen 
først op nu til besættelse pr. 1. januar 2024. Vi har allerede nu fået en del henvendelser fra 
interesserede, som gerne ville høre, hvad stillingen indebar.  
 

Lene orienterer om puljemidler til SFO og de kommende stillingsopslag, som er tidsbegrænsede. 
 
 

7. Nyt fra personalet  
Vi har emneuge.  
Der er kommet godt gang i den nye afdeling af biblioteket til indskolingen.  
 
 
Næste gang: Oplæg om skolens mellemformer, hvor fokus er anvendelse og ledelsens overvejelser 
om disse mellemformer, herunder også co-teaching og organiseringen af denne.  
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8. Elevtoiletter 
Hvad er status fra sidst?  

Sagsfremstilling: Stormarkskolen er pt. i gang med at få udført en basal renovering af toiletterne.  
Den konkrete udbedring af toiletterne vil bestå af følgende (beskrivelse fra bygninger og service): 
 
”Istandsættelse omfatter montering af nye hvide Troldtek lofter med nye LED lysarmaturer. 
Troldtekpladerne er magen til dem der sidder i indgangspartiet ved gymnastiksalen. 
Væggene males i en passende farve efter aftale med skolen. Det gælder også de Spanske vægge som 
afgrænser toiletterne. På drengetoilettet fremstilles nye døre til de toiletter som ingen dør har. 

Væggene omkring toiletterne forhøjes så der lukkes helt op til loftet. Toiletterne forsynes med særskilt 
lys i de enkelte rum. 
Ældre toiletter (WC) udskiftes med nye Ifø lavt skyls toiletter 
Pissoiret på drengetoilettet fjernes helt og gipsvæggen omkring fornyes. 

Ved håndvaskene foretages også malerbehandling af flisevæggene og håndvaskene forsynes med nye 
tryk vandhaner. Lyset hen over vasken fornyes med ny LED lyspanel. 

Alt lys styres med PIR sensorer (bevægelses sensorer) 
Gulvet bliver fornyet med en ny PUR belægning som udlægges ovenpå det gamle gulv. 
Senere vil vindues- og dørrækken mod skolegården blive udskiftet med nye elementer i 
lavenergiklasse A. Vinduerne vil blive forsynet med ventiler der kan sikre lidt konstant friskluft til 
toiletterne.”   
 
 

Konkret betyder det at der bliver malet, etableret nye toiletter, samt et nyt gulv der vil fjerne 
lugtgener. En basal istandsættelse bliver iværksat.  
 
 
Referat:  
Jan orienterer.  
Der er undersøgt og vurderet vedr. spørgsmålet om overvågning og rundering i pauserne.  

Der er spørgsmål til vores planer om et hærværksbarometer. Det er noget som vil blive drøftet igen 

også i elevrådet. Det vanskelige er at vurdere hensigten bag ”uheld” og beregne prisen, når der er 
regninger, som skal indgå i ligningen.  
 
 

9. Næste møde: 18/12 med julefrokost og dialog med Jesper Volmer om skoledistrikter. 

 
10. Evt.  

 


